
BO.0002.8.2021 

Protokół nr XXXVII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 30 czerwca 2021 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godz. 12:03, a zakończono o godz. 13:34 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych. 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

praworządności. 

Prowadzący obrady, Przewodniczący rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wieruszów za 2020 rok. 

4. Podjęcie uchwał: 



1)  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa wotum zaufania, 

2)  w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Wieruszów za 2020 rok oraz wykonania budżetu Gminy Wieruszów za 2020 rok, 

3)  w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Wieruszów za 2020 rok , 

4)  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa absolutorium za 2020 rok, 

5)  w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021, 

6)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 

2021- 2031, 

7)  w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Wieruszowie Nr IX/49/2015 z dnia 

30 kwietnia 2015 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Gminy Wieruszów, 

8)  w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wieruszów w perspektywie do 2035, 

9)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w Pieczyskach przy ul. Szkolnej, 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

7. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad. 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Marta Siubijak, która wniosła o wprowadzenie w punkcie 5 – sprawozdanie z 

realizacji strategii rozwiązywania problemów społecznych w gminie Wieruszów 2014 – 2020 

za 2020 rok. Potrzebę wprowadzenia zmiany uzasadniła wypełnieniem corocznego obowiązku 

nałożonego na burmistrza w uchwale wdrażającej strategię.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowaną zmianę w porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 



Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

 

3. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wieruszów za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił zgromadzonym na sali obrad, że począwszy od 2019 r. 

Burmistrz zobowiązany jest przedstawić w terminie do 31 maja danego roku, raport o stanie 

gminy za rok ubiegły. Raport jest przesyłany radnym oraz publikowany do publicznej 

wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej. Zgodnie z art. 28aa ust. 2 ustawy  

o samorządzie gminnym raport powinien obejmować podsumowanie działalności Burmistrza 

w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał Rady 

Miejskiej i budżetu obywatelskiego. Kolejne przepisy art. 28aa wymienionej ustawy nakazują 

rozpatrzenie raportu przez Radę Miejską podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała  

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia Burmistrzowi absolutorium. 

Podczas rozpatrywania raportu należy przeprowadzić debatę, w której mogą wziąć udział 

zarówno radni jak i mieszkańcy, pod warunkiem pisemnego zgłoszenia popartego podpisami 

co najmniej 20 mieszkańców gminy Wieruszów i złożonego najpóźniej dzień przed debatą. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nikt z mieszkańców nie zgłosił pisemnego zamiaru 

udziału w debacie, stąd uprawnionymi do zabierania głosu są jedynie radni Rady Miejskiej  

w Wieruszowie. 

Debatę kończy głosowanie bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy 

nad udzieleniem wotum zaufania dla Burmistrza. Niepodjęcie uchwały przez radę jest 

równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzielenie Burmistrzowi wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady oddał głos Burmistrzowi Rafałowi Przybyłowi, który poprosił  

o możliwość podsumowania działalności gminy Wieruszów za 2020 rok. 

Swoje wystąpienie Burmistrz rozpoczął od podziękowań skierowanych do radnych za wspólną 

pracę, za to wszystko co dzięki dobrej współpracy udało się zrobić, za to jak rozwija się 

Wieruszów. Omówienie stanu gminy zaproponował nie poprzez swoje wystąpienie ale w 

formie debaty nad raportem i zaprosił radnych do zadawania pytań. 

Przewodniczący Rady otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy Wieruszów za 2020 rok 

i udzielił głosu radnym. Żaden z obecnych na sali radnych nie zabrał głosu w debacie, wobec 

tego faktu Przewodniczący zamknął debatę i nakazał odczytać opinie z posiedzeń Komisji Rady 

dotyczące Raportu. 

Zostały odczytane opinie Komisji: 

- Prawa i Samorządności, 

- Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska, 

- Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi, 

- Gospodarczej i Budżetu, 



- Rewizyjnej, 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie opinii po czym przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

 

4. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa wotum zaufania, 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że radni projekt otrzymali a Komisje 

przedstawiły swoje opinie, po czym odczytał treść uchwały. 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa wotum zaufania,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi Rafałowi Przybyłowi uzyskanego jednogłośnie 

wotum zaufania radnych. 

Głos zabrał Burmistrz, który podkreślił, że wynik głosowania jest tak naprawdę udzieleniem 

wotum zaufania wszystkim jednostkom, które wchodzą w skład gminy Wieruszów. 

Podziękował tym samym pracownikom urzędu; dyrektorom jednostek oświatowych, 

Wieruszowskiego Domu Kultury, Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Miejsko 

Gminnej Biblioteki Publicznej a także wszystkim mieszkańcom , którzy wpływają na rozwój 

miasta. 

 

2) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wieruszów 

za 2020 rok oraz wykonania budżetu Gminy Wieruszów za 2020 rok, 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przez panią Skarbnik. 

Skarbnik Aneta Wolna krótko omówiła wykonanie budżetu w 2020 r. wskazując poszczególne 

dochody i wydatki. Dochody zostały wykonane na poziomie 96% w wysokości 74.052.000 zł., 

w tym dochody bieżące 71.770 zł. i dochody majątkowe 2.282.000 zł. Skarbnik przypomniała, 

że w roku 2020 zostały podniesione stawki podatków, co zabezpieczyło finansowo gminę 

Wieruszów w trudnym czasie związanym z pandemią o kwotę ponad 1.100.00 zł. Dochody z 

tytułu podatków PIT i CIT uległy zmniejszeniu o ponad 1.673.000 zł. 



Wydatki gminy Wieruszów ukształtowały się na poziomie 93% w wysokości 77.918.000 zł; 

wydatki majątkowe wyniosły 9.242.000 zł. 

Aneta Wolna przypomniała, że zakończyła się najważniejsza inwestycja, stadion sportowy. 

Łączny koszt od 2016 roku to 11.556.000 zł. Została zamontowana widna w budynku urzędu, 

której łączny koszt to 380.000 zł, z czego gmina pozyskała dofinansowanie w kwocie 115.000 

zł z PFRON, a pozostała kwota inwestycji została podzielona pomiędzy gminę i powiat 

wieruszowski. Na remonty dróg dla powiatu została przekazana kwota w wysokości 1.500.000 

zł. Rozpoczęta została modernizacja budynku pod Centrum Aktywności Społecznej, której 

koszt w końcowym rozliczeniu wyniesie 2.984.000 zł, z czego gmina pozyskała 

dofinansowanie w kwocie 384.000 zł. Trwająca od zeszłego roku modernizacja ulic starej 

części miasta pochłonie 2.406.000 zł. Rok 2020 został zakończony deficytem w wysokości 

3.866.000 zł. Stan zadłużenia gminy Wieruszów na koniec 2020 roku wyniósł 25.696.000 zł. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych została odczytana przez radnego Mirosława 

Jakubczaka uchwała Nr IV/117/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi z dnia 17 maja 2021 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Wieruszów za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wieruszów za 2020 rok oraz 

wykonania budżetu Gminy Wieruszów za 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

 

3) w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Wieruszów za 2020 rok, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został radnym przesłany, był także 

omawiany na Komisji, po czym zapytał, czy radni zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Wieruszów za 2020 rok,.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

4) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa absolutorium za 2020 rok, 

Prowadzący obrady poprosił radną Iwonę Ciężką – Głowacz o przedstawienie opinii Komisji 

Rewizyjnej o wykonaniu budżetu za 2020 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium. 

Następnie radny Mirosław Jakubczak odczytał uchwałę Nr IV/168/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 22 czerwca 20201 r. w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieruszowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Wieruszowa z 2020 rok. 

Przewodniczący Adam Śpigiel zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają wnioski, pytania 

bądź uwagi w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium za 2020 rok. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag w związku z czym  Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie. (opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu)    

Podczas głosowania Przewodniczący zasygnalizował problemy z połączeniem internetowym,  

które szybko zostały usunięte i dalsza część głosowania przebiegła sprawnie. 

Podany przez Przewodniczącego Rady wynik głosowani, radni przyjęli brawami.   

Burmistrz Rafał Przybył podziękował radnym za jednogłośne udzielenie absolutorium za 2020 

rok. 

Zarządzona została przez Przewodniczącego Rady 10 minutowa przerwa. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Burmistrzowi Wieruszowa absolutorium za 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 



Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

Obrady wznowiono o godzinie 12:56                                          

 

5) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Budżetu 

Mirosław Mojsa. Radni – członkowi komisji nie mieli uwag do przedmiotowego projektu 

uchwały dotyczącego zwiększenia budżetu o dotacje oraz przesunięcia oraz przesunięcia 

wydatków w ramach funduszu sołeckiego i zwiększenia wydatków na dowozy uczniów do 

placówek szkolnych. (pozytywna opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

 

6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 

- 2031, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Mirosława Mojsę – Przewodniczącego Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinia Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. 

Radny Mojsa poinformował, że Komisja pozytywnie oceniła wprowadzone zmiany w latach 

2021 – 2024 będące konsekwencją zaciąganych pożyczek i kredytów przez gminę Wieruszów. 

Wskaźnik obsługi długu na koniec 2021 roku wyniesie 3,9 i nie przekroczy określonych 

ustawowo limitów. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 - 2031,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

7) w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Wieruszowie Nr IX/49/2015 z dnia 30 

kwietnia 2015 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Gminy Wieruszów 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został radnym przesłany, został też omówiony 

na Komisji, po czym zapytał czy radni zgłaszają pytania. 

Radni nie wnieśli pytań i uwag do przedmiotowego projektu uchwały. Przewodniczący udzielił 

głosu radnemu Mirosławowi Jakubczakowi celem przedstawienia wypracowanej opinii przez 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowi i Ochrony Środowiska. Radny Jakubczak 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.       

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Wieruszowie Nr IX/49/2015 z dnia 30 kwietnia 2015 r. 

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 

Młodzieży Gminy Wieruszów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 



8) w sprawie przyjęcia "Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wieruszów w perspektywie do 2035 r., 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały i wobec braku pytań i uwag 

radnych, poprosił przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony 

Środowiska o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że członkowie Komisji po zapoznaniu się  

z uzasadnieniem do projektu oraz wyjaśnieniami Naczelnika Wydziału Inwestycji i Zamówień 

Publicznych pana Tomasza Jezierskiego wydali pozytywną opinię do przedmiotowej uchwały 

wynikającą z potrzeby wprowadzenia aktualizacji w zakresie: oceny stanu aktualnego  

i przewidywanych zmian w zaopatrzeniu w ciepło i energię, możliwości wykorzystania 

istniejących nadwyżek a także uwzględniać przedsięwzięcia racjonalizujące użytkowanie 

ciepła i energii. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia "Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Wieruszów w perspektywie do 2035 r.,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

 

9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w Pieczyskach przy ul. Szkolnej, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Wobec brak pytań i uwag ze strony radnych, opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu do 

przedmiotowego projektu uchwały odczytał Mirosław Mojsa. Członkowie komisji nie mieli 

uwag do projektu uchwały dotyczącego przystąpienia do sporządzenia zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego mającego na celu ujednolicenie zagospodarowania 

wskazanego terenu. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w Pieczyskach przy ul. Szkolnej,.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr 

Niełacny , Kacper Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

 

5. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w 

Gminie Wieruszów na lata 2014-2020 za 2020 rok. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z realizacji Strategii Problemów 

Społecznych w Gminie Wieruszów na lata 2014-2020 za 2020 rok. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych, sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje należy złożyć pisemnie do Burmistrza za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady, a zapytania w formie ustnej. 

Radny Czesław Wróblewski zapytał kiedy zostanie przeprowadzony remont placów 

zabaw dla dzieci oraz siłowni zewnętrznych znajdujących się przy placach zabaw.  

Odpowiedzi udzieliła zastępca burmistrza pani Marta Siubijak która wyjaśniła, że 

obecnie gmina jest po zakończonej kontroli placów zabaw, które znajdują się na terenie gminy 

Wieruszów. Przeprowadzona kontrola wykazała, iż w większości przypadków urządzenia nie 

nadają się do naprawy ze względów ekonomicznych. Place zabaw drewniane będą sukcesywnie 

wymieniane na kompozytowe. Marta Siubijak zapewniła, że w najbliższym czasie zostaną 

przeprowadzone prace naprawcze jednak nie wszystkie urządzenia zostaną naprawione ze 

względu na wymagane atesty wymienianych części, które są bardzo drogie. Wymiana jednej 

lub kilku części przewyższa koszt zakupu nowego urządzenia co w dużej mierze opóźnia 

modernizację placów zabaw ze względu na bardzo wysokie koszty. 

Radny Wróblewski podniósł także problem wystających gwoździ z ławek co stwarza 

zagrożenie dla siadających na nich dzieci, oraz brakujących nakrętek w sprzęcie na siłowni przy 

„Miasteczku rowerowym.” 

W odpowiedzi Marta Siubijak zapewniła, że takie rzeczy zostaną naprawione  

w pierwszej kolejności poprzez wymianę całych drewnianych elementów. 

Głos zabrał radny Mirosław Jakubczak, który w imieniu mieszkańców ulicy Granicznej 

zwrócił się z pytaniem do burmistrza jak zamierza rozwiązać problem wąskiej drogi w związku 

z planowaną przez miejscowego developera budową budynków wielorodzinnych. Radny 

podkreślił, że obawy mieszkańców są uzasadnione ponieważ droga w najwęższym odcinku ma 



2,80 m, co wyklucza minięcie się dwóch samochodów. Mieszkańcy proszą o udzielenie 

odpowiedzi na piśmie. 

Burmistrz zapewnił, że mieszkańcy otrzymają odpowiedź na piśmie jednocześnie 

wyjaśniając, że inwestycja wspomnianego developera dotyczy dwóch działek pod zabudowę 

wielorodzinną co nie stanowi dużego zagrożenia natężenia ruchu. Większym zagrożeniem są 

plany dotyczące dalszych działek, które nie są objęte miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego gdzie miałyby powstać większe bloki z większą ilością mieszkań. Obawy  

o przepustowość wspomnianej drogi podyktowane są choćby kwestią bezpieczeństwa i dojazdu 

służb ratunkowych. Wspomniany przedsiębiorca został zobowiązany przez gminę do 

przeprowadzenia analizy przepustowości ciągu komunikacyjnego dotyczącego ulicy 

Granicznej. W wyniku przeprowadzonego wywiadu w terenie przez pracowników gminy 

wykluczona została jako alternatywna droga, która jest drogą serwisową Polskich Kolei 

Państwowych. 

Radny Dawid Boryczko nawiązał do omawianego tematu placów zabaw. W swojej 

wypowiedzi podniósł sprawę placów zabaw znajdujących się w sołectwach, których stan 

techniczny ze względu na wiek jest wręcz tragiczny. Zwrócił się tym samym z prośbą  

o przyspieszenie wymiany kompleksowej na placach zabaw. 

Odnosząc się do prośby radnego, Marta Siubijak przypomniała, że w ramach 

zapotrzebowania społecznego istnieje możliwość przeznaczenia środków z funduszu 

sołeckiego na zakup sprzętu na place zabaw. 

Do dyskusji włączył się radny Władysław Kokot, który poinformował, że w Mirkowie 

na placu zabaw znajduje się tylko jedno sprawne urządzenie dla dzieci, które jest 

niewystarczające dla wszystkich dzieci z sołectwa. 

Marta Siubijak przychyliła się do argumentów radnych, jednocześnie wyjaśniając, że 

wymiana placów zabaw tylko w dwóch sołectwach jest to koszt ok. 100 tysięcy złotych. 

Zapewniła, że place zabaw będą sukcesywnie wymieniane w miarę możliwości finansowych. 

Tym samych poinformowała radnych, że przed planowanym budżetem na rok przyszły zostanie 

opracowany kosztorys modernizacji placów zabaw tam gdzie jest konieczność, w związku  

z czym w przyszłorocznym budżecie gminy Wieruszów zostaną zabezpieczone środki na te 

zadania. 

Głos zabrał Burmistrz Rafał Przybył, który poparł zasadność istnienia placów zabaw, 

które niejednokrotnie są jedynym miejscem gdzie mogą bezpiecznie bawić się dzieci. W swojej 

wypowiedzi, odniósł się także do wspomnianego przez radnego Wróblewskiego tematu siłowni  

zewnętrznych. Przytoczył w tym miejscu przykład powstałej jakiś czas temu siłowni  

w miejscowości Wyszanów, z której w pierwszych dniach od powstania uczęszczało wielu 

mieszkańców a z biegiem czasu nikt już z tej siłowni nie korzysta.  

O zabrania głosu oprosiła pani Marta Siubijak, która ponownie odniosła się do tematu 

placów zabaw. Poinformowała radnych, że gmina poza własnymi środkami, które przeznacza 

na zakup sprzętu dla dzieci, korzysta z różnego rodzaju projektów a także możliwości 

pozyskania środków we współpracy z organizacjami pozarządowymi. Ostatnim takim 

przykładem współpracy jest złożenie wniosku do PROW o nowe urządzenia na plac zabaw  

w Kuźnicy Skakawskiej przez Ochotniczą Straż Pożarną w Wieruszowie.  



Radny Piotr Niełacny uzupełniając wypowiedź pani Marty Siubijak poinformował, że 

w Wyszanowie mieszkańcy wyszli z inicjatywą i zgłosili swoją miejscowość do programu 

„Podwórko Nivea”. Poprzez zaangażowanie społeczne marka Nivea wychodzi z programem 

tworzenia placów zabaw dla dzieci w miejscowościach, na które zostanie oddanych jak 

najwięcej głosów internetowych. Jednocześnie radny Niełacny poprosił włodarzy gminy  

o przychylenie się do argumentów radnych i pozyskanie środków na uzupełnienie braków  

w placach zabaw. 

Radny Jarosław Dębski w swojej wypowiedzi nawiązał do omawianego tematu ulicy 

Granicznej. Zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, czy developer mający zamiar poczynić na 

wspomnianych działkach inwestycje, nie powinien wykupić terenu na poszerzenie drogi, aby 

nie dochodziło do utrudnień w ciągu komunikacyjnym? 

Udzielając odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że sytuację poszerzenia drogi komplikują 

bardzo blisko posadowione budynki mieszkalne. Problemem jest znalezienie alternatywnego 

dojazdu do wspomnianych działek. Jednym z alternatywnych rozwiązań jest sygnalizacja 

świetlna, bądź znalezienie alternatywy wśród innych gruntów, które przynależą do 

omawianych działek. 

 

7. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XXXVI  sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Ostrycharz, Marcin Piluch 

 

 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 



W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

w porządku obrad. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu obecnemu na sali obrad, panu Kazimierzowi 

Błaszczakowi, który przedstawił radnym plany promowania radioteleskopu w Cieszęcinie.  

Kazimierz Błaszczak opowiedział radnym o planach związanych z dalszym 

funkcjonowaniem radioteleskopu oraz o planowanych inwestycjach, które pozwolą na 

wybudowanie planetarium i astro-bazy. Będzie to możliwe dzięki nawiązaniu współpracy ze 

stowarzyszeniem im. Marii Kunic i pojawiającej się możliwości pozyskania przez 

stowarzyszenie dofinansowania ze środków rządowych w ramach projektu budowy w Polsce 

10 małych Centrów Kopernika. Nawiązując do współpracy ze stowarzyszeniem przybliżył też 

osiągnięcia jej patronki i powiązania p. Kunic z powiatem wieruszowskim. Oprócz 

planowanych inwestycji p. Błaszczak zamierza też od września br. prowadzić działalność 

edukacyjną z zakresu astronomii wśród młodzieży. Środki pochodzić będą od lokalnych 

sponsorów ale też zamierza się zwrócić o środki do gminy. 

O zabranie głosu poprosił Burmistrz, który poinformował radnych, o propozycji 

wędkarzy dotyczącej zakupu przez nich od gminy gruntów przynależących do zbiornika w 

miejscowości Górka Wieruszowska. W swojej wypowiedzi podniósł, że tereny te nie są 

strategiczne dla gminy Wieruszów i tym samym zarekomendował radzie podjęcie pozytywnej 

decyzji co do zbycia tych terenów w formie przetargu.  

 

 

10. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:34 

posiedzenie XXXVII sesji Rady Miejskiej. 

 

  

 

Przygotowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. Obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

  

 

                                                                                   Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                                  Adam Śpigiel 


